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 Előterjesztés az önkormányzat 2025. évi költségvetésének módosításáról 

….kiegészítő határozati javaslat 

…….. A Közgyűlés úgy dönt, hogy Kaposvárról Dombóvárra vezető vasúti pálya mellett 

lévő szennyvíz-ülepítő medencék szagtalanítása érdekében egyeztetésre kéri fel a 

polgármestert az érintett szakemberekkel, szakhatóságokkal, amelynek eredményéről 

tájékoztatást kér a Közgyűlés soron következő ülésére. A technológiai megoldási 

javaslatokon túl a várost érintő esetleges költségvetési vállalás mértékére és igénybe 

vehető pályázatokra is terjedjen ki a tájékoztató a megvalósítás ütemezésével együtt. 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Komor Zoltán igazgató 

Határidő: 2025. június 6. 

 

INDOKOLÁS 

2023. június 19-én interpellációt nyújtottam be, amelyben az évek óta tarthatatlan bűz 

megszüntetését kértem:   

„Polgármester úr! 

A „virágos Kaposvár” városunk közkedvelt megnevezése. Azonban a vonattal, illetve egyes 

buszjáratokkal érkezők egy része nem a virágillathoz társítja Kaposvárt. A városi 

szennyvíztelep átható bűze különösen a nyári időszakban borzalmas. A járművek ablakából 

szabadon rálátni az erjedő szennyvízre. 

Melyik nap kezdik el a szennyvíztelep körüli fásításokat? Milyen eljárással mentesíthető a 

lakóterülethez, illetve közlekedési útvonalakhoz közeli létesítmény a bűzhatástól? Milyen 

kész tervek állnak rendelkezésre az évek óta fennálló bűz megszüntetésére? Hol áll ezen terv 

végrehajtása? Várjuk tényszerű válaszát.” 

Szita Károly polgármester „a szennyvíztelep az utca egyik oldalán van, a cukorgyári ülepítők pedig a 

másik oldalon vannak. Ha balra szagol, ott szagot nem érez. A szennyvíztelep rekonstrukciójára 

fordított összeg azt is eredményezte, hogy nincs szaghatás. A másik oldalról, ahonnét szaghatást érez, 

arról már beszélt. A Cukorgyár holnap ad tájékoztatást, hogyan kívánja megszüntetni azokat.” 

Ma is büdös van ezen a szakaszon nyáron a vonatablakokat le kell húzni, hogy meg ne fulladjon az 

ember, de Kaposvárra érve valami bűzlik, de nagyon. Akár balra szagol az ember, akár jobbra. Az itt 

élők megoldást várnak, nem magyarázkodást. Különösen harminc év után. 

A vasúti pályát még egy zöldsáv sem választja el a hosszú büdös víztől iszaptól. Nemcsak a 

medencékben, de a vasúti töltés melletti árokban is ott áll a poshadt, állott víz. Választ arra kell keresni 

az önkormányzatnak, hogy kinek a feladata, annak végrehajtása, hogyan érhető el. Mivel ösztönözhető 

a mielőbbi szagtalanítás? 

Élve a Mötv. 32.§ (2) bekezdés c) pontjában foglalt jogommal kérem, hogy ezen 

írásban benyújtott hozzászólásomat a jegyzőkönyvhöz csatolják. 



 


